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	Form

表格
	D4


Companies Registry
Notification of Resignation of

公 司 註 冊 處
Secretary or Director

秘書或董事辭職通知書
	Company Number  公司編號

	


1
Company Name  公司名稱
	


2
Resignation  辭職   (Please tick the appropriate box(es)  請在有關格內加 ( 號)

(  Secretary  秘書
(  Director  董事
(  Alternate Director  替代董事
	Name  姓名
	

	
	     Surname  姓氏                      Other names  名字


	Identification  身份證明
	
	

	a
Hong Kong Identity Card


or Company Number
	
	

	
香港身份證號碼或公司編號
	I.D. Card Number  身份證號碼
	Company Number  公司編號

	
	
	

	b
Overseas Passport


海外護照
	
	

	
	Number  號碼
	Issuing Country  簽發國家


	(Note 註3)
Date of Resignation

辭職日期
	DD 日
	MM 月
	YYYY 年
	

	
	
	
	
	

	
	Date  日期
	Alternate To  替代


3
Notice of resignation  辭職通知
I am／We are *  required／not required *  by the articles of the above-named Company or by any agreement with the Company to give notice of  my／our *  resignation to the Company.  The required notice  has／ has not *  been given in accordance with the relevant requirement.

上述公司的章程細則或 本人／我們*  與該公司所訂立的任何協議，規定／並不規定*本人／我們*  須向該公司發出辭職通知。所需通知 已經／未曾*  按照有關的規定 發出。
	(Note 註4)
Signed
簽名
:
	
	  Date
日期
:
	

	
	Resigning Director／Secretary *
辭職的董事／秘書 *
	
	


* Delete whichever does not apply  請刪去不適用者
	Presentor’s Name and Address

提交人的姓名及地址
	For Official Use

請勿填寫本欄



Specification No. 1/98

指明編號第1/98號

NOTIFICATION OF RESIGNATION OF SECRETARY OR DIRECTOR

Required by Companies Ordinance (Cap. 32)

Section 157D(2) Proviso

Notes for Completion of Form D4
1.
When a Secretary or Director of a company resigns, the company shall use a Form D2 to notify the Registrar of Companies of such resignation in accordance with the provisions of sections 157D(2) and 158(4) of the Companies Ordinance.

2.
The resigning Secretary or Director may notify the Registrar of Companies of his / her / its resignation if there are reasonable grounds for believing that the company will not give such notification of resignation.  This form should be used for such notification.

3.
If a Director resigns as an alternate Director, please enter also the name of the principal Director to whom he was the alternate.

4.
The Form must be signed by the resigning Secretary or Director.  Where the resigning Secretary or Director is a body corporate, please state the office of the party signing.

5.
The party completing this form should note the requirements of section 157D(3) of the Companies Ordinance.

公司條例(香港法例第32章)

第157D(2)條但書規定提交的
秘書或董事辭職通知書
填寫表格D4須知
附註
1.
倘公司的秘書或董事辭職，公司須根據公司條例第157D(2)及158(4)條的規定，使用表格D2通知公司註冊處處長有關的辭職。
2.
辭職的秘書或董事如有合理的理由相信公司不會發出有關其辭職的通知，可自行將其辭職一事通知公司註冊處處長。本表格是用以發出這項通知。
3.
倘董事辭去替代董事一職，亦請述明其所替代的董事的姓名。
4.
本表格必須由辭職的秘書或董事簽署。如辭職的秘書或董事屬於法人團體，請述明簽署人的職位。
5.
填寫本表格的人敬請注意公司條例第157D(3)條的規定。
